

岷港 / 会安 / 巴纳山

DA NANG / HOI AN / BA NA HILLS

Tour Code: VDG-10U

Golden
Destinations

FREE 赠送



会安竹篮船体验
Experience Basket
Boats @ Hoi An



椰子水
Fresh Coconut



DIY花灯
Lantern DIY



Vietnam
越南



Cam Thanh Coconut Village
Cam Thanh 椰子村



Ling Ung Pagoda
灵应寺



Le Jardin D'Amour Flower Garden
Le Jardin D'Amour 花园

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Golden Bridge
空中巨手捧桥



Dragon Fish Statue
龙鱼雕像



Hoi An Ancient Town
会安古城



Pink Church
粉红教堂



SCHEDULE

D1

ARRIVE ✈ DA NANG

(MOB/L/D)

- ☒ DHC Marina
 - Dragon bridge
 - Dragon Fish Statue
 - Love Bridge
- ☒ Son Tra Peninsula
- ☒ Pink Church (Photo Stop)

D2

DA NANG 🚌 HOI AN DA NANG

(B/L/D)

- ☒ Cam Thanh Coconut Village
(Free Basket Boat Trip + Fresh Coconut)
- ☒ DIY Lantern
- ☒ Hoi An Ancient Town
 - Dragon bridge
 - Cantonese Assembly Hall
- ☒ Hoi An Night Market

D3

DA NANG 🚌 BA NA HILLS DA NANG

(B/L/D)

- ☒ Ba Na Hills (Include cable car)
 - Golden Bridge
 - Linh Ung Pagoda (Buddha Statue)
 - Le Jardin D'Amour Flower Garden
 - Sun World Ba Na Hills
- ☒ Han Market
- ☒ Son Tra Night Market

D4

DA NANG ✈ DEPARTURE

(B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

HOI AN

- ◆ **Hoi An Ancient Town** - Is a historic cultural heritage city. It was a major international trading port from the 15th to the 19th century, blending cultural influences from Vietnam, China, Japan, and other countries. The town preserves many traditional buildings, streets, and bridges, with the most famous being the 16th-century Japanese Covered Bridge. Today, Hoi An is a UNESCO World Heritage Site, attracting visitors worldwide with its unique history and enchanting night scenery.

BA NA HILLS

- ◆ **Ba Na Hills** - Ba Na Hills is located in the western part of Da Nang, Central Vietnam, about 40 kilometers from the city center. Situated at an altitude of approximately 1,487 meters, it is a famous mountain resort that combines natural beauty, cultural architecture, and recreational attractions. It features one of the world's longest cable car systems, offering stunning views of endless mountain ranges and lush forests. Highlights include:
 - **Golden Bridge** - A curved walkway held up by two giant hands, now one of Vietnam's most iconic landmarks.
 - **French Village** - A medieval-style European town full of romantic and exotic charm.
 - **Linh Ung Pagoda** - A serene temple housing a large white jade Buddha statue.

DA NANG

- ◆ **Son Tra Peninsula** - Is located northeast of Da Nang, Vietnam, and is surrounded by the sea on three sides. Known as the "green lung" of Da Nang, it offers a perfect blend of lush nature and cultural landmarks. The peninsula is home to the rare red-shanked douc langurs and dense tropical forests. Top attractions include:
 - **Linh Ung Pagoda** - Featuring a 67-meter-tall Lady Buddha statue, one of Da Nang's most iconic landmarks.



✓ 3 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Vietnamese Local Chinese Cuisine
- ★ Hoi An Quang Nam Cao Lau Dry Noodles

- ★ Ba Na Hills Buffet
- ★ Da Nang BBQ Cuisines



HOTEL OR SIMILAR (3 NIGHTS)

✓ DA NANG - Satya Da Nang Hotel / Haian Beach Da Nang Hotel Or Similar Class x 3 Nights

Optional Tour : 1. Hot Stone Massage (90 minutes) = RM 120/pax 2. Han River Night Cruise = RM 70/pax



Love Bridge
爱情桥



DIY Hoi An Lantern
DIY 会安花灯



Sun World Ba Na Hills
巴纳山太阳世界



精简行程

第一天

抵达 ✈️ 岘港

(机上用餐/午/晚)

- ☑️ DHC 玛丽娜码头
 - 金龙桥
 - 龙鱼雕像
 - 爱情桥
- ☑️ 山茶半岛
- ☑️ 粉红教堂 (外观拍照)

第二天

岘港 🚌 会安 🚌 岘港

(早/午/晚)

- ☑️ Cam Thanh 椰子村
(赠送竹篮船体验 + 椰子水)
- ☑️ DIY 花灯
- ☑️ 会安古城
 - 日本桥
 - 广肇会馆
- ☑️ 会安夜市

第三天

岘港 🚌 巴纳山 🚌 岘港

(早/午/晚)

- ☑️ 巴纳山 (含缆车)
 - 空中巨手捧桥
 - 灵感寺 (大佛像)
 - Le Jardin D'Amour花园
 - 太阳世界巴纳山
- ☑️ 汉市场
- ☑️ 山茶夜市

第四天

岘港 ✈️ 回程

(早/机上用餐)

观光景点:

会安

- ◆ **会安古城** - 是一个历史悠久的文化遗产城市。曾是15世纪至19世纪的重要国际贸易港口，融合了越南、中国、日本等多国文化特色。古镇保留了大量传统的建筑、街道和桥梁，最著名的是16世纪的会安古桥。如今，会安被联合国教科文组织列为世界文化遗产，以其独特的历史风貌和迷人的夜景吸引着世界各地的游客。

巴纳山

- ◆ **巴纳山** - 巴纳山位于越南中部岘港市西部，距离市中心约40公里，海拔约1,487米，是一处集自然美景、人文建筑与娱乐休闲于一体的著名山顶度假胜地。这里拥有世界最长的单缆车系统，游客可在缆车上俯瞰连绵山脉与原始森林。著名景点包括：
 - **空中巨手捧桥** - 由两只巨手托起的弧形步道，已成为越南最具代表性的地标之一。
 - **法国村** - 重现中世纪欧洲小镇风貌，充满异国风情。
 - **灵应寺** - 供奉高达67米的观音像，为岘港地标之一。

岘港

- ◆ **山茶半岛** - 位于越南岘港市东北部，三面环海，是一处自然生态与人文景观并存的美丽半岛，被誉为“岘港之肺”。这里山林郁郁葱葱，是珍稀灵猴——红腿杜克猴的栖息地。主要景点包括：
 - **灵应寺** - 供奉高达67米的观音像，为岘港地标之一。



✓ 3早餐/3午餐/3晚餐

风味餐:

- ★ 越式风味餐
- ★ 巴纳山自助餐
- ★ 会安广南Cao Lau干捞粉
- ★ 岘港烧烤



酒店住宿 (3晚)

- ✓ 岘港 - 岘港萨蒂亚酒店/海安海滩酒店或同级

x 3 晚

推荐自费项目: 1. 越式热石头古法按摩 (90 分钟) = RM 120/人 2. 汉江夜间游船 = RM 70/人

免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。